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Dank.

Inderdaad, als zij zich voegen in LCH is geen tweede kanaal nodig.
Dan 1s het gewoon een lead!

Toegevoegde waarde kan zitten in meer productie/aanvoer.

Vraag is of er voldoende luchtcapaciteit is .

Sprak hierover al metERTvan het Skyteam in LCH.

Die capaciteit is er nu nog niet.

Vanavond spreek ik nog met de[EEE
KLM heeft eerder al duidelijk gemaakt dat met steun van de Staat, LCH voorrang heeft.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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Onderwerp: RE: Voorstel

Wat eerste indrukken:

Waar zit nu precies hun meerwaarde in tov wat we nu hebben?
- Contacten in China?
- Cool Blue als distributeur voor breder publiek
- Plus een aantal voorstellen om dingen efficiénter te kunnen doen

Lijkt me niet voldoende reden voor overheid om tweede kanaal te openen (nog los van mededinging). Tweede kanaal

ondersteunen kan ook gezien als motie van wantrouwen richting LCH.

LCH is juist bedoeld om alle kennis en ervaring in NL te bundelen. Wat is de reden waarom ze daar niet aan mee willen werken.

Geen vertrouwen in LCH ... ? Kom dan helpen om LCH beter te maken met je netwerk en je slimme ideeén. Daar wordt iedereen

beter van.

Heeft iemand gecheckt hoe hun contacten met KLM zijn. Wij hebben toch ook goede contacten. Neem als de NL staat AF KLM

redt dat wij nr 1 relatie zijn. Kunnen ze uberhaupt hun verhaal waar maken. Op basis van hun linkedin’s kan je niet opmaken dat

ze dit vaker hebben gedaan.

Alternatief is dat we ze beschouwen als tussenpersoon zoals we ook nu dealen met anderen. Als zij er in slagen om goede deals

af te sluiten dan kunnen we daarvan profiteren. Maar dan wel op basis van onze voorwaarden.

Groet,

var: IKE SEEviricn'
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Onderwerp: Voorstel

Eind middag kwam [JERE met een nieuw voorstel.

Daarin de poging om samen te werken met het LCH.

Ik heb het net

aorfT « c-tourd
met het verzoek om emaar te kijken.

Tk ben niet enthousiast; het doet atbreuk aan de kern van samenwerken in I.CH en het doet een een beroep op garanties
en luchtcapaciteit. Maar misschien ben ik te kritisch. Willen jullie svp meekijken en mij (een aantal)

sy
aandachtspunten geven?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


